

Press Release



Council of Europe Press Division

Ref: 713b07

Tel: +33 (0)3 88 41 25 60

Fax: +33 (0)3 88 41 39 11

pressunit@coe.int

internet: www.coe.int/press

47 members

Albania

Andorra

Armenia

Austria

Azerbaijan

Belgium

Bosnia and Herzegovina

Bulgaria

Croatia

Cyprus

Czech Republic

Denmark

Estonia

Finland

France

Georgia

Germany

Greece

Hungary

Iceland

Ireland

Italy

Latvia

Liechtenstein

Lithuania

Luxembourg

Malta

Moldova

Monaco

Montenegro

Netherlands

Norway

Poland

Portugal

Romania

Russia

San Marino

Serbia

Slovakia

Slovenia

Spain

Sweden

Switzerland

"The former Yugoslav

Republic of

Macedonia"

Turkey

Ukraine

United Kingdom

Council of Europe to organise conference on fight against doping in sport

Strasbourg, 24.10.2007 – A pan-European conference on the fight against doping in sport will be held today in Lisbon.

The aim of the conference is to agree on a common position on the final revised draft of the 2007 World Anti-Doping Code that will be presented and defended at the World Anti-Doping Conference in Madrid, on 15-17 November 2007.

Up to 60 participants, including Sports Ministers and senior officials responsible for governmental anti-doping policies from states party to the European Cultural Convention are expected to attend the event.

Conference sessions will examine in details such issues like the system of sanctions, personal data protection, non-analytical positives, preventative approaches and others. Each session will feature presentations by experts, followed by discussions.

The event is jointly organised by the Council of Europe and the Portuguese Government as part of the activities of the European Co-ordination Forum on WADA (CAHAMA) and of the Portuguese Presidency of the European Union.

The conclusions of the meeting will be available at www.coe.int/sport

Le Conseil de l'Europe organise une conférence sur la lutte contre le dopage dans le sport

Strasbourg, 24.10.2007 – Une Conférence paneuropéenne sur la lutte contre le dopage dans le sport se tiendra aujourd'hui à Lisbonne.

L'objectif sera de parvenir à une position commune sur la version finale révisée du Code mondial antidopage 2007, qui sera présentée et défendue lors de la Conférence mondiale antidopage de Madrid (15-17 novembre 2007).

Quelque 60 participants sont attendus, dont les ministres des Sports et les hauts fonctionnaires responsables des politiques antidopage des Etats parties à la Convention culturelle européenne.

Diverses questions, telles que le système de sanctions, la protection des données à caractère personnel, les infractions « non analytiques » et l'approche préventive seront examinées en détail. Chaque session consistera en des présentations données par des experts, suivies de discussions.

La conférence est organisée conjointement par le Conseil de l'Europe et le Gouvernement portugais dans le cadre des activités du Forum européen de coordination pour l'AMA (CAHAMA) et de la Présidence portugaise de l'Union européenne.

Les conclusions de la réunion pourront être consultées à l'adresse suivante : www.coe.int/sport

To receive our press releases by e-mail, contact : Council.of.Europe.Press@coe.int